
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας  

 

Θέμα: «Στους ιδιώτες περνά και το πρώην 409 Στρατιωτικό Νοσοκομείο της 

Πάτρας». 

 
 
Ο Βουλευτής Αχαΐας και Τομεάρχης Υγείας της Κοινοβουλευτικής Ομάδας του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ  
καταθέτει την από 14-12-2024 ανακοίνωση του Συλλόγου Υπαλλήλων Υ.ΕΘ.Α.-Γ.Ε.Σ. 
Πελοποννήσου σχετικά με  το πρώην 409 Στρατιωτικό Νοσοκομείο της Πάτρας στην οποία 
εκφράζεται η κάθετη αντίθεση του Συλλόγου στην μακροχρόνια εκμίσθωση του 
εμβληματικού για την πόλη της Πάτρας ακινήτου για εμπορική-επαγγελματική χρήση. 
 
Στην ανακοίνωση αναφέρετε μεταξύ άλλων ότι «Τον Ιανουάριο του 2023 πραγματοποιήθηκε 
σύσκεψη φορέων και σωματείων (Σωματείο υπαλλήλων ΥΕΘΑ/ΚΕΤΧ, ΕΙΝΑ Αχαΐας, Ιατρικός 
Σύλλογος Πάτρας, Σωματείο Εργαζομένων ΠΓΝΠ «Παναγία η Βοήθεια», Σωματεία 
Εργαζομένων Νοσοκομείου «Αγ. Ανδρέα» και «Καραμανδάνειο») στο Δημαρχείο και, σε 
κλίμα συνεννόησης και ομοφωνίας, οι συμμετέχοντες κατέληξαν ότι το «409» πρέπει να 
παραμείνει δημόσιο, στην δικαιοδοσία του Υπουργείου Υγείας, για να καλύψει τις 
υγειονομικές ανάγκες της περιοχής μας».  
 
Αξίζει να σημειωθεί ότι η αξιοποίηση του ακινήτου από ιδιώτες έχει δημιουργήσει μεγάλη 
αναστάτωση στην τοπική κοινωνία και οι αντιδράσεις των κατοίκων και της δημοτικής αρχής 
έχουν εκφραστεί μέσα από μια σειρά δημοσιευμάτων των τοπικών και περιφερειακών 
εφημερίδων. …Ενδεικτικά αναφέρουμε τα δημοσιεύματα της εφημερίδας «Πελοπόννησος» 
για το σχετικό θέμα στις 22-12-2024  (https://pelop.gr/patra-pernaei-se-xenous-to-409-
prodiagegrammeni-i-parachorisi-tou-emvlimatikou-ktiriou-se-idiotes-lene-piges-tis-p/) και 
στις 14-12-2024 (https://pelop.gr/syllogos-ypallilon-y-eth-a-g-e-s-peloponnisou-poia-i-tychi-
tou-proin-409-nosokomeiou-ekpneei-to-chroniko-perithorio-gia-to-akinito/#goog_rewarded). 
Επίσης, ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ έχει επανειλημμένα καταθέσει σχετικές ερωτήσεις ζητώντας την 
δημόσια αξιοποίηση του ακινήτου με ένα βιώσιμο και αποτελεσματικό σχέδιο προς όφελος 
της τοπικής κοινωνίας.  
 
Η ανακοίνωση τονίζει ότι «παρά τις συνεχείς προσπάθειες και ενέργειές μας, μέσω 
επιστολών, ανακοινώσεων, δελτίων τύπου, συνεντεύξεων και συνεργασιών με τους τοπικούς 
φορείς και παράγοντες, καθώς και με τη δημοσιοποίηση προτάσεων αξιοποίησης, δεν έγινε 
δυνατόν να αλλάξει η θέση του Υπουργείου Άμυνας, αποδεικνύοντας ότι η κυβέρνηση με τη 
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στάση της μέχρι σήμερα περιφρονεί τις θέσεις του Πατραϊκού λαού για ένα θέμα που τον 
αφορά άμεσα». 
 
 
Παρακαλούμε για την άμεση εξέταση της αναφοράς και ενημέρωση για τις ενέργειές 

σας. 
 

Επισυνάπτεται η σχετική ανακοίνωση. 
 

Αθήνα,  24 Δεκεμβρίου 2024 
 

Ο  καταθέτων  Βουλευτής 

 Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

 
 



 



 




